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Zapisnik  8. seje UO RC Škofja Loka v RL 2024/25 

 

Datum in čas: 30.01. 2025 ob 17:30 uri 

Kraj srečanja: Pr Pepet 

Prisotni:  

1 Janez Rihtaršič predsednik P 

p Franc Rebec podpredsednik P 

3 Urban Žargi Bodoči-predsednik P 

4 Marko Vuk Sekretar P 

5 Jurij Bogataj Zakladnik P 

6 Boštjan Cuznar klubski mojster P 

7 Andrej Šubic poverjenik programa za skupnost O 

 Katjuša Koprivnikar Vabljena O 

 

Opomba: P … prisoten, Z … ZOOM, D … dopisno, O … odsoten 

Ugotovitev sklepčnosti: Na sestanku je prisotnih 6 članov. UO je sklepčen. 

 

DNEVNI RED: 

1. Aktivnosti v prihajajočem obdobju    

 

2. Akcija zbiranja sredstev za Matica Žontarja 

 

3. Pomoč družini Ivanke Kržišnik 

 

4. Predlog, da naš klub da uradno pobudo naj Zveza Rotary klubov podpre priprave 

mladih za naravoslovno olimpijado (IJSO)  

 

5. Prošnja za pomoč pri zbiranju sredstev (Isabelle Morel Bera) 

 

6. Povabilo RC Medvode pri sodelovanju RC gorenjskih klubov pomoči ga. Darje Škrlj 

 

7. Obnovitev zaloge klubskih regalij in potrošnega materiala (M. Vuk mail 9.1.) 

 

8. Priprave na 20. obletnica kluba RC Škofja Loka 

 

9. Razno 
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TOČKA 1 – Aktivnosti v prihajajočem obdobju 

 

- Večer poezije se na prošnjo Damjana prestavi iz 6.2. na 13.2. 

- Ker se bo v marcu naša pozornost v pretežni meri usmerjena k pripravam 20-letnice 

charterja, se predstavitve novih članov izvedejo v februarju. Predstavitev novega člana 

je bistvena za njegovo polno vživetje v življenje kluba. Ker ni primerno izvajati več kot 

dve predstavitvi na srečanje, bomo predstavitvam namenili dva februarska termina. 

Zato bomo v februarju imeli tri srečanja. Predsednik bo z novimi člani uskladil razpored 

predstavitev. 

- Predavanje Marka Kočile o regati Clipper Round the Word je fiksno dogovorjeno za 

20.3. 

- Obrezovanje jablane in sajenje medovitih rastlin se tehnično uskladita z izvajalci 

- Za 6. 3. je predvidena 2. skupščina. Do takrat mora biti dokončan zaključni račun. 
 

SKLEP 1:  

UO potrjuje aktivnosti za februar in marec po naslednjem načrtu: 

feb. (čet., 
13.2.2025) 

Tradicionalni večer umetnosti 
poezije in hrane 

Pri Damijanu 

feb. (čet., 
20.2.2025) 

predstavitve novih Rotary 
članov  

Bo navedeno v vabilu tajnika 

feb. (čet., 
27.2.2025) 

predstavitve novih Rotary 
članov  

Bo navedeno v vabilu tajnika 

marec (čet., 
6.3.2025) 

2. skupščina  Kašča 

marec (čet., 
2.3.2025) 

Predavanje Marka Kočile o 
regati Clipper Round the Word 

Kašča 

 

TOČKA 2 – Akcija zbiranja sredstev za Matica Žontarja 

V Škofji Loki se je oblikovala neformalna iniciativa, ki pomaga družini in Društvu Viljem 

Julijan nabrati sredstva, da bi lahko Matic prejel to zdravilo. Cilj iniciative je, da bi zbrali 

denar do konca meseca februarja (v prilogi prošnja za Matica). 

Trenutna sestava UO iniciative je : 

• Miha Ješe, predsednik (mednarodno sodelovanje, upokojenci) 

• Tine Radinja, častni predsednik (javni sektor) 

• Nejc Jelen, podpredsednik (športniki) 
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• Stanko Livk, tajnik (Lions klubi) 

• Živa Krelj, članica (avtoprevozniki) 

• Marko Lotrič, član (obrtniki, banke) 

• Urša Ažman, članica (podjetja) 

• Igor Drakulič, član (organizatorji prireditev) 

• Urban Žargi, član (podjetja, Rotary) 

Našega Urbana so prosili, da pomaga pri podjetjih in da akcijo prenese tudi na Rotary 

skupnost. Livk Stanko je ta teden že lansiral akcijo v Lionsih. Če prav smo se pogovarjali, 

da bi za Matica namenili večji del izkupička od 20-letnice, se glede na opisano,  kaže 
potreba, da v klubu na nek način odreagiramo še v tem mescu 

Obstaja nekaj možnosti: 

• naredimo akcijo znotraj kluba – poskusimo zbrati kaj denarja, če je kdo pripravljen 
dati 

• Janez obvesti ostale gorenjske klube o tej akciji in jih prosi za pomoč  

• obvestimo distrikt (preko Katjuše) in prosimo za pomoč 

• širimo objave preko naših socialnih kanalov (FB, IG, web stran) 

Trenutno stanje – semafor zbiranja sredstev: 
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V razpravi smo se vsi strinjali, da se aktivirajo propagandne akcije za individualne prispevke, v 
našem klubu, v gorenjskih klubih in na nivoju distrikta. Naš klub je sicer za Matica že prispeval 
2.600 € in sicer: 1.800 € iz naslova zbranih prispevkov Božičnega teka, kjer smo bili 
soorganizator (glavni organizator je bil Vrtec ŠL), 600 € je prispevala klubska blagajna,  200 € 
pa so bili individualni prispevki članov.  

Franček je menil, da bi v tem primeru morali ponoviti akcijo, kot smo jo zagnali ob lanskih 
poplavah. Marko V je ob tem izrazil dvom, ali smo ob vseh aktivnostih, ki nas čakajo v zvezi z 
20-letnico ta dodatni napor z rezultati do konca februarja sposobni narediti. Tem bolj, ker 
denar za Matica zbirajo hkrati na mnogih koncih in vsi po malem računamo na iste vire. 
Dodatno vprašanje je, koliko takšnih velikopoteznih akcij zbiranja pomoči naša družba 
prenese, preden ji zaradi »inflacije dobrodelnosti« otopi socialna čuječnost.    

SKLEP 2:  

Takoj pristopimo k temu, da:  

• Urban pošlje dopis, o statusu akcije. 
 

• Poskusimo zbrati še kaj denarja s prispevki članov našega kluba. Marko V. 
posreduje Urbanov dopis članom, za dopolnilom sklepa UO, da izkupiček od 
prodanih kart članom, drugim Rotary klubom do konca februarja namenimo za to 
akcijo. Kasnejše prihodke pa bomo po sklepu UO razdelili med štipendijski sklad in 
pomoči Maticu Žontarju.  
 

• Janez obvesti ostale gorenjske klube o tej akciji in jih prosi za pomoč (posredujem 
ustrezno dopolnjen Urbanov dopis). 
 

• Obvestimo distrikt (preko Katjuše) in prosimo za pomoč pri oglaševanju v vsej 
slovenski Rotary skupnosti (distriktne novice, pismo guvernerja). 
 

• Širimo objave preko naših socialnih kanalov (FB, IG, web stran). 

 

TOČKA 3 – Pomoč za družino Ivanke Kržišnik – pobuda Boštjana 

Poteka široka akcija za pomoč družini, štirim otrokom in možu, ki jih je 29. decembra 2024 v 

starosti 48 let zapustila Ivanka Kržišnik. Bila je medicinska sestra in je 18 let delala z bolniki z 

rakom na Golniku. Po vselitvi v hišo, za katero imajo najet kredit, se je tudi sama soočila z 

diagnozo raka. Župnik je odprl spletno stran https://ivanka.je/ 

RC Škofja Loka je imel namen pristopiti k akciji s prispevkom po sklepu UO, a so medtem 

donatorji že zbrali dovolj sredstev za odplačilo kredita. Presežek sredstev za odplačilo kredita, 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fivanka.je%2F&data=05%7C02%7Cjanez.rihtarsic%40domel.com%7C27483ca382b34a89b59f08dd36e353a6%7C16fa75e94e734fccb9a43eb71ef7d0b5%7C0%7C0%7C638727072444518171%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=5Ff5mUl%2B60nIMWa4IgRQsp2suy%2B5uM6ncDt2MjkQ%2FoI%3D&reserved=0
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zbranih do 2. 2. 2025, bo družina namenila razvoju paliativne oskrbe v Poljanski dolini (akcijo 

je v času bolezni začela že pokojna Ivanka). 

SKLEP 3:  

Ker je ciljni znesek akcije (odplačilo kredita) že zbran, UO o donaciji zneska ne glasuje. 

Člani, ki bi radi darovali, to lahko preko aplikacije https://ivanka.je/ storijo še do 2. 2. 

2025. 

 

TOČKA 4 – Pobuda Zvezi Rotary klubov Slovenije, podpre priprave mladih za 

naravoslovno olimpijado (IJSO)  

Marko V predstavil predlog, da bi naš klub dal uradno pobudo na vodstvo distrikta, naj Zveza 

Rotary klubov podpre priprave mladih za naravoslovno olimpijado (IJSO) (ZOTKS, ki je skupaj z 

DMFA organizator priprav in udeležbe je uradno prošnjo pravkar poslala na distrikt in na RAC).  

ZOTKS je za pripravo mladih na olimpijado vsako leto krila iz sredstev ministrstva za 

izobraževanje. Letos so v prijavi na razpis naredili administrativno napako (priložili so star 

pravilnik), zato so iz razpisa izpadli in ostali brez sredstev, zato bodo za priprave maladih za 

naravoslovno olimpijado dolžni zahtevati kotizacijo. Pomeni, da bo udeležba na pripravah 

postala odvisna od finačnih možnosti staršev ali eventualno od pomoči šole, ne pa zgolj od 

sposobnosti posameznega tekmovalca. 

Finančno gre za breme 18,000 €. V Sloveniji imamo 52 Rotary klubov in 17 RAC klubov. Če bi 

vsak Rotary klub prispeval samo 300 € in RAC klub po 150 €, bi lahko pokrili celoten strošek 

priprav. ZOTKS bi bila vesela tudi delne podpore. Razen tega je guverner v osebnem razgovoru 

omenil tudi možnost, da bi za ta namen donirali del sredstev, ki se bodo nabrala na dobrodelni 

slovesnosti treh rotarijskih jubilejev 5.4. na Bledu.  To bi  bila tudi odlična promocijska akcija 

za Rotary, ker se je o tej težavi v tisku že veliko pisalo in bi dali zgled, kako Rotary najde rešitev, 

kar drugi pridejo v slepo ulico.  

SKLEP 4:  

UO soglaša s predlogom, da na distrikt pošljemo uradno pisno pobudo, naj Zveza Rotary 

klubov Slovenije finančno podpre letošnje priprave mladih za naravoslovno olimpijado. 

Hkrati predlagamo predsedniku, da zaprosi tudi druge gorenjske Rotary klube, da izrečejo 

podporo naši pobudi. 

 

TOČKA 5 – Prošnja za pomoč pri zbiranju sredstev Isabelle Morel Bera 

https://ivanka.je/
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Prošnjo je posredovala Katjuša in ne gre za prošnjo po denarni donaciji, ampak za 

organizacijsko pomoč pri zbiranju sredstev na računu. Vse aktivnosti bodo peljali sami. 

Njihovi družini je med poplavami zalilo hišo, ki je bila prilagojena njeni hčerki Ani, z zahtevnim 

zdravstvenim stanjem. Hiše nikakor ne morejo obnoviti do te mere, da bi se lahko vselili vanjo, 

saj se kažejo vedno nove in nove težave. Isabelle smo poskušali pomagati tudi z namenskimi 

donacijami takoj po poplavah, sedaj pa se je na nas obrnila z prošnjo, če bi se lahko preko 

našega kluba zbirala sredstva. Prva priložnost bo 22.2.2025, ko se je starš enega invalidnega 

otroka, ki ga imajo v šoli, kjer je Isabelle ravnateljica, odločil, da organizira dobrodelni koncert. 

Slavnostni pokrovitelj dogodka bo Kamniški župan, Matej Slapar. 

V ta namen bi odprli zbiranje sredstev preko SMS donacij, s ključnima besedama NENI5 in 

NENI10, ter možnost nakazil na TRR Rotary Club Škofja Loka.  

SKLEP 5:  

UO soglaša, da se naš klub vključi v to akcijo s soorganizacijo zbiranja sredstev na računu, 

vendar mora pri vseh oglaševanjih in pojavljanjih biti naveden kot soorganizator akcije. 

 
TOČKA 6 – Povabilo RC Medvode pri sodelovanju RC gorenjskih klubov pomoči 
Darje Škrlj 
 

Hišo družine Darje Škrlj  v Tržiču je dne 25.11.2024 okoli 18. ure zajel požar zaradi katerega so 

praktično ostali brez doma. Uničen imajo tudi streho avta, ki ga je gospa kupila 10 dni pred 

požarom.  Tudi tisto, kar je ostalo, je praktično neuporabno, ker je ali sajasto ali mokro, 

največkrat kar oboje. 

Popožarno prenovo hiše je v celoti prevzelo gradbeno podjetje iz Ivančne Gorice, dogovori v 

glavnem potekajo z zavarovalnico. Najbolj prav ji bi prišla gotovina, ker je stanovanje 

podstrešno in nestandardnih dimenzij. 

RC Medvode so sklenili darovati 1300 €, RC Zg. Brnik je sklenil darovati prenosni računalnik in 

nekaj denarja. Skupno vsoto bi nakazali na distrikt in preko enotne pogodbe preko distrikta 

(status humanitarne organizacije) in s pogodbo prenakazali ga. Škrlj.  

SKLEP 6:   

UO je sklenil, da RC Škofja Loka pristopi k akciji z zneskom 500 €. 

 

TOČKA 7 – Obnovitev zaloge klubskih regalij in potrošnega materiala 
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Tajnik je pripravil popis regalij, ki jih ima pri sebi in jih je prejel od Urbana. Po postavkah je 

izdelal količinski predlog za popolnitev zaloge. Popis regalji v skrinji v Kašči je potrebno še 

pripraviti. 

Ugotavlja se , da vprašanje vzdrževanja potrebne zaloge regalij in potrošnega materiala v klubu 

ni sistemsko urejeno. Predlaga se, da tokrat zaloge obnovimo na osnovi predloga tajnika, 

dopolnjeno z inventuro skrinje. V bodoče pa naj bi za zalogo in naročanje teh skrbel klubski 

mojster. 

SKLEP 7:  

UO je podprl obnovitev zaloge regalij in potrošnega materiala v po priloženem seznamu. 
Sistemsko rešitev vzdrževanja zaloge in naročanja se vključi v dnevni red 2. skupščine. 

 

TOČKA 8 – Priprave na 20. obletnico kluba  

- Predsednik je opravil nadzor poteka priprav po aktivnostni tabeli. Tabela z aktualnimi 

statusi aktivnosti je priložena poročilu UO. 
  

- Marko V predlaga, da bi ob obletnici posameznikom, ki jim za sodelovaje kot klub 

dolgujemo hvaležnost dali kakšna priznanja oz. zahvale. Predlaga, da takšno zahvalno 

priznanje dodelimo Sabini Šegula, ki vse od leta 2016 (tj. že 8 let) brezplačno vodi našo 

delavnico adventnih venčkov, in še sama zalaga za stroške materiala. 
 

- Urban je razložil strukturo ponujene cene za nove klubske polo majice. Skupaj z 

vezenjem in DDV bi nas majica stala 17,24 €.  

SKLEP 8:  

- UO načeloma podpira, da majhnemu številu posameznikov, ki so (podobno kot 
Sabina Šegula) s svojo dobrotljivostjo zadolžili naš klub, na akademiji dodelimo 
priznanje. Člane pozivamo, da prispevajo utemeljene in obrazložene predloge. 
 

- UO soglaša z Urbanovim predlogom za naročilo majic. Cena majic za člane naj bo 20 
€. Razlika se nameni v štipendijski sklad.  

 

TOČKA 9 – Razno 

- Rotary kluba iz Ivano Frankovska nam je poslal mail za sodelovanj, ki pa je dokaj 

nekonkreten. Omenjajo »grantse«, ne da bi povedali o njih kaj konkretnega. Očitno gre 
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za mail, ki je bil poslan na veliko število naslovov. Tajnik je klubu poslal samo 

vljudnostni odgovor.  

Glede na to, da smo pobraten že z dvema kluboma ter glede na to, da gre zgolj za nek 

cirkularen nekonkreten poziv k sodelovanju, smo se člani UO strinjali, da se obravnava 

tega e-sporočila da na stran in se nanj  za enkrat ne reagira.  

 

- Klubski mojster nam je razložil način, kako v prihodnje muzeju poročati o uporabi 

kašče. Za uporabo prostora v Kašči velja sklenjen Dogovor o uporabi prostora, sklenjen 

oktobra 2012 med RC in Muzejem. V točki 4.1 je določeno, da se za uporabo prostora 

Galerija, v tretjem nadstropju Kašče Loškemu muzeju Škofja Loka plača nadomestilo v 

višini 10,00 EUR za eno srečanje. V tej ceni so zajeti vsi stroški, ki jih ima Loški muzej 

Škofja Loka zaradi uporabe tega prostora. 

- Za uporabo prostora v drugem nadstropju se, na podlagi rezervacije, plačuje po ceniku 

(obračunu) Muzeja. Glede na razloženo velja, da Izvršni tajnik, v poročilu Muzeju o 

uporabi Kašče (praviloma do desetega januarja in do desetega julija, pošlje Loškemu 

muzeju Škofja Loka na elektronski naslov: info@loski-muzej.si.), za vsako uporabo 

zgornjega prostora (tretje nadstropje), beleži 1 uro, za vsako uporabo rezervirane 

Miheličeve galerije (drugo nadstropje), pa dejanski čas trajanja njene uporabe, kar 

mora tajnik zabeležiti na zapisniku. 

-  

- Gašpar je poudaril potrebo, da se dogovorimo o novi ceni za večerje V Kašči. Sedaj je 

ta že nekaj let 9,5 € in bi jo bilo treba posodobiti. Klubski mojster se bo pogovoril z 

Gašparjem, kakšen je njegov predlog in o tem poročal upravnemu odboru. 

 

 

Zapisal:        Predsednik: 

Marko Vuk,        Janez Rihtaršič 

mailto:info@loski-muzej.si

